

ລາຍຊື່ໂຮງຮຽນລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ/ປະຖົມ/ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ/ມັດທະຍົມຕອນປາຍ/ມັດທະຍົມສົມບູນ ເອກະຊົນ ສົກປີ 2014-2015

ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ

ລ/ດ	ຊື່ໂຮງຮຽນ	ຫລັກສູດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດເປີດສອນ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ເປີດສອນຕົວຈິງ	ທີ່ຕັ້ງ			ປີໄດ້ຮັບອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ	ເລກທີໃບຕໍ່ອະນຸຍາດ ປະຈຸບັນ	ຊື່ຜູ້ປະກອບການ	ໂທລະສັບ
					ບ້ານ	ເມືອງ	ແຂວງ				
1	ຈິນດາວິງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ໂພນປ່າເປົ້າ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
2	ລ/ດ ວັນຊະນະ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ທ່າພະລານໄຊ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
3	ອຸ້ມຮັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ໂພນປ່າເປົ້າ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
4	ສິຄຸນວຽງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ບຶງຂະຫຍອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
5	ກຸນນະວິງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ໂພນປ່າເປົ້າ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
6	ມະລິສາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
7	ແສງອາລຸນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ຈອມແຈ້ງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
8	ລ/ດ ອິນທະນິນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ທ່ານພະລານໄຊ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
9	ພິມພິລາວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ພິມພິລາວັນ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
10	ປັນຍາທິບ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ສະພານທອງໃຕ້	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
11	ເກດແກ້ວ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ວັດນາກ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
12	ສາຍມະນີແສງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ໂສກປ່າຫຼວງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
13	ແສງດາລາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ-ປະຖົມ-ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ-ປະຖົມ-ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
14	ແກ້ວວິໄລ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ດອນກອຍ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				

15	ໄຊຊະນະ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
16	ດິນດີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
17	ສັນຕິສຸກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ວັດນາກ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
18	ຈຳປາລາວ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໂພນສະຫວັນ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
19	ຊ້າງນ້ອຍ (ບາກ)	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ວັດນາກ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
20	ແຈ້ງສະຫວ່າງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ບຶງຂະຫຍອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
21	ອິຊາຣອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
22	ລັດສະໝີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສີເມືອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
23	ໄຊພອນສົມບູນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຈອມເພັດໃຕ້	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
24	ຮາກແກ້ວ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ທົ່ງກາງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
25	ສີປະເສີດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ດອນກອຍ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
26	ອຸດົມພັດທະນາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
27	ນິຣະດາ (ຈອມເພັດ)	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຈອມເພັດເໜືອ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
28	ກຽດຕິສັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂສກປ່າຫຼວງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
29	ໄຊປະເສີດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຈອມເພັດໃຕ້	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				
30	ແສງສະໄໝ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ໂຄກນິນ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ				

31	ໄຊມຸງຄຸນວິທະຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ຈອມເພັດເໜືອ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ			
32	ເກັດສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ			
33	ສະຖາພອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ບຶງຂະຫຍອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ			
34	ສິວັດທະນາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ			
35	ສຸລິຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ພະໂພ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ			
36	ຈັນທະວິພອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ຈອມເພັດເໜືອ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ			
37	ວິທະຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ໂພນປ່າເປົ້າ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ			
38	ປັນຍາທິບ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ສົມບູນ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ສົມບູນ	ສະພານທອງ	ສີສັດຕະນາກ	ນະຄອນຫຼວງ			

ລ/ດ	ຊື່ໂຮງຮຽນ	ຫລັກສູດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດເປີດສອນ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ເປີດ ສອນຕົວຈິງ	ທີ່ຕັ້ງ			ປີໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ	ເລກທີໃບຕໍ່ ອະນຸຍາດ ປະຈຸບັນ	ຊື່ຜູ້ປະກອບການ	ໂທລະສັບ
					ບ້ານ	ເມືອງ	ແຂວງ				
1	ນາລີຕ້າ 2	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ທົ່ງປິ່ງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
2	ວຽງສະໄໝທົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ໜອງດ້ວງເໜືອ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
3	ສາຍຮຸ້ງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ນາຄຳ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
4	ປິຍະດາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ- ປະຖົມ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ- ປະຖົມ	ໜອງແຕ່ງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
5	ຊະນະພິນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ- ປະຖົມ-ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ- ປະຖົມ-ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ໂພສີ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
6	ດາວເຮືອງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໜອງບົວທອງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
7	ອຸ່ນຮັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໜອງບົວທອງໃຕ້	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				

8	ໄຊຍະມຸງຄຸນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ວັດໄຕນ້ອຍ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
9	ເກສອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໂພສີ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
10	ແສງສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໜອງດ້ວງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
11	ແວວວະລີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໜອງໜ້ຽວ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
12	ສິນະພາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສີບຸນເຮືອງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
13	ຊັບປັນຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ວັດໄຕ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
14	ລຸ້ງທອງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ທົ່ງປິ່ງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
15	ວັນນະພາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໜອງບົວທອງໃຕ້	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
16	ວຽງຈັນພັດທະນາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຂຸນຕາທົ່ງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
17	ດາລາພອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຂຸນຕາທົ່ງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
18	ດາວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂພນສະຫວັນ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
19	ຊ້າງນ້ອຍ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໜອງບົວທອງໃຕ້	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
20	ສະເຫຼີມສຸກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໜອງແຕ່ງເໜືອ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
21	ແສງວິໄລ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ເມືອງວາທົ່ງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
22	ພິມພອນພັດທະນາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ເມືອງວາທົ່ງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
23	ຄຳສີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ດ່ານຄຳ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				

24	ພອນທິບ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ເກົ້າລ້ຽວ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
25	ອິນທະນິນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ໜອງໜ້ຽວ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
26	ໄຊຖາວອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ໂນນແກ້ວ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
27	ລິນດາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ໜອງບຶກ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
28	ນິຕ້າ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ທົ່ງປິ່ງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
29	ຮຸ່ງເຮືອງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ໜອງບົວທອງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
30	ແສງສະຫວັນ 4	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ຊຳເກດ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
31	ເອໄອເອສ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ໜອງດ້ວງ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
32	ແກ້ວວິໄລ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ			ຊຳເກດ	ສີໂຄດຕະບອງ	ນະຄອນຫຼວງ				

ລ/ດ	ຊື່ໂຮງຮຽນ	ຫລັກສູດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດເປີດສອນ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ເປີດ ສອນຕົວຈິງ	ທີ່ຕັ້ງ			ປີໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ	ເລກທີໃບຕໍ່ ອະນຸຍາດ ປະຈຸບັນ	ຊື່ຜູ້ປະກອບການ	ໂທລະສັບ
					ບ້ານ	ເມືອງ	ແຂວງ				
1	ໄຊຊະນະ 2	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ໜອງພະຍາ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
2	ຮຸ່ງເຮືອງສີວິໄລ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ໄຊສົມບູນ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
3	ເອກສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ບ້ານນາ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
4	ເອກສຸວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ອຸດົມຜົນ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
5	ເພັດມັງກອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ຄຳຮຸ່ງ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
6	ພູນສະຫວັດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ນາທົ່ມ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				

7	ປົວຄໍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ຕານມີໄຊ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
8	ໄຊຊະນະ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ດົງໂດກ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
9	ວັງນ້ຳເຜິ້ງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ຄໍາຮຸ່ງ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
10	ລັດສະໝີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ດ່ານຊ້າງ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
11	ພິດສະໝອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໂຄກສິວິໄລ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
12	ສົມປັນຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ຊ້າງຄູ້	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
13	ສີສຸວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໄຊສະຫວ່າງ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
14	ມາລາສິນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ດອນຕິ້ວ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
15	ໄຊສົມພອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສະພັງເມິກ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
16	ຈິດຕິສັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຄໍາຮຸ່ງ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
17	ມິນາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສິວິໄລ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
18	ແສງອຸໄທ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຕານມີໄຊ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
19	ສັນຕິສຸກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂນນສະອາດ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
20	ປັນຍາວະດີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສາຍນ້ຳເງິນ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
21	ມີໄຊ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂນນສະອາດ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				
22	ວິນິດຕ້າ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໄຊສະຫວ່າງ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ				

23	ອ່ອດສະກ້າ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ພະຂາວ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			
24	ຄອນສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂນນບໍ່ແກ້ວ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			
25	ເພັ່ຈະເລີນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຄຳຮຸ່ງ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			
26	ວັນໃໝ່	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ດອນໜູນ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			
27	ນະຄອນເຮືອງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ຕານມີໄຊ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			
28	ແສງສະຫວັນ 3	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ໂຄກສິວິໄລ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			
29	SOS	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ພະຂາວ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			
30	ມາລີນີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ພະຂາວ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			
31	ພັນທະມິດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ປະຖົມ	ປະຖົມ	ທ່າງອນ	ໄຊທານີ	ນະຄອນຫຼວງ			

ລ/ດ	ຊື່ໂຮງຮຽນ	ຫລັກສູດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດເປີດສອນ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ເປີດ ສອນຕົວຈິງ	ທີ່ຕັ້ງ			ປີໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ	ເລກທີໃບຕໍ່ ອະນຸຍາດ ປະຈຸບັນ	ຊື່ຜູ້ປະກອບການ	ໂທລະສັບ
					ບ້ານ	ເມືອງ	ແຂວງ				
1	ສິດທິກອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ສົມສະໝຸກ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
2	ເພັດກັນຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ໜອງໄຮ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
3	ທະນະພອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ແກ້ງປາຢ້າງ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
4	ຈັນຖາວອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ສົມສະໝຸກ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
5	ມະຍຸລີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ- ປະຖົມ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ- ປະຖົມ	ໜອງໄຮ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
6	ພົມພັກດີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ກາງ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ				

7	7 ຕຸລາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສົມສະໝຸກ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
8	ພອນສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ກາງ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
9	ແສງສຸລິ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ດົງຄໍາຊ້າງ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
10	ນິງລັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໜອງແທ້ວ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
11	ບຸດກະຕັນຍຸ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂພເງິນ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
12	ນິລັນການ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ທ່າມ່ວງ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
13	ວຽງສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ທ່ານາແລ້ງ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
14	ໄຊປັນຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ສົມຫວັງ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
15	ຫ້ອມສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ຈຽມປາງ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
16	ມານະຈິດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ໜອງໄຮ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
17	ແສງສະຫວັນ 2	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ຕອນຕົ້ນ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ຕອນຕົ້ນ	ໂພສີ	ຫາດຊາຍຟອງ	ນະຄອນຫຼວງ			

ລ/ດ	ຊື່ໂຮງຮຽນ	ຫລັກສູດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດເປີດສອນ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ເປີດ ສອນຕົວຈິງ	ທີ່ຕັ້ງ			ປີໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ	ເລກທີໃບຕໍ່ ອະນຸຍາດ ປະຈຸບັນ	ຊື່ຜູ້ປະກອບການ	ໂທລະສັບ
					ບ້ານ	ເມືອງ	ແຂວງ				
1	ພິດສະໄໝ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ຫ້ວຍນ້ຳເຢັນ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
2	ພິມພິສຸດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ນາຄຸນນ້ອຍ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
3	ພິດສະໝອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ໂຄກສີວິໄລ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ				
4	ມິໄຊ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ໜອງສະ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ				



5	ລັດສະໝີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ໜອງຄັນຄູ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
6	ເພັດນາລີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ດົງຊຽງດີ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
7	ຕາວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສິງເປືອຍ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
8	ດາລາວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ຫ້ວຍນ້ຳເຢັນ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
9	ສຸກວິໄລ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໂພນມ່ວງ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
10	ສິລິຈັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໜອງຍາວ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
11	ແສງປະເສີດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ນາຊາຍທອງ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
12	ຟ້າສິດາມ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ແຈ້ງສະຫວ່າງ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
13	ບຸນເກີດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ໄຊມຸງຄຸນ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			
14	ແສງໄສ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ປະຖົມ	ປະຖົມ	ໜອງຄັນຄູ	ນາຊາຍທອງ	ນະຄອນຫຼວງ			

ລ/ດ	ຊື່ໂຮງຮຽນ	ຫລັກສູດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດເປີດສອນ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ເປີດ ສອນຕົວຈິງ	ທີ່ຕັ້ງ			ປີໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ	ເລກທີໃບຕໍ່ ອະນຸຍາດ ປະຈຸບັນ	ຊື່ຜູ້ປະກອບການ	ໂທລະສັບ
					ບ້ານ	ເມືອງ	ແຂວງ				
1	ຈິນດາວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ແສງສະຫວ່າງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
2	ແສງປະກາຍ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ຈອມມະນີເໜືອ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
3	ນາລີຕ້າ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ທາດຫຼວງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
4	ລ/ດ ຈັນທະວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ແສງສະຫວ່າງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
5	ວັນປະເສີດ 2	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ໄຮ່ຄໍາ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				

6	ບ້ານເດັກດີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ນາໄຊ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
7	ສີປະເສີດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ວຽງຈະເລີນ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
8	ພັນນາລັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ຄຳສະຫວາດ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
9	ເອຈີພີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໂນນຄໍ້ເໜືອ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
10	ສີວັດທະນາມິງໂຊລີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໂພນພະເນົາ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
11	ທິບພະວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໜອງບອນ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
12	ເພັດຈັນເພັງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ນາໄຊ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
13	ບຸນມີສະຫວ່າງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສະພັງໝໍ້	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
14	ອຸດົມພອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ທາດຫຼວງກາງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
15	ສີວິໄຊ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ທາດຫຼວງກາງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
16	ຮາກແກ້ວ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ນາໄຊ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
17	ມາລີໂກະ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ແສງສະຫວ່າງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
18	ວັນປະເສີດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສິມສະຫງ່າ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
19	ໂປ່ວາຍເດັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ນາໄຊ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
20	ໂສພາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ນາໄຊ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
21	ຂຸນສຳນານ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ວຽງຈະເລີນ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				

22	ຫຼວງປະເສີດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂນນຄໍ້ເໜືອ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
23	ອິນທະລາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໜອງບອນ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
24	ປາດຖະໜາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ວັງຊາຍ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
25	ທຸນແກ້ວວິທະຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂນນສະຫວ່າງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
26	ສອນມິໄຊ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສະພັງໝໍ້	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
27	ໄຊຊະນະ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຈອມມະນີ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
28	ລາດຊະວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂພນພະເນົາ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
29	ທິບພະວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ທາດຫຼວງໃຕ້	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
30	ໂພໄຊ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ທາດຫຼວງໃຕ້	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
31	ໄຊຍະວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ວຽງຈະເລີນ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
32	ກອງຄຳ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ທາດຫຼວງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
33	ສັນທະລັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຮ່ອງແກ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
34	ທິບພະວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ທາດຫຼວງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
35	ແສງສະຫວ່າງນາໄຊ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ນາໄຊ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
36	ເທບສີເມືອງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂນນຫວາຍ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
37	ເມຈິກພາມສ໌	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂພນທັນ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				

38	ສີຫາວິງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ຮ່ອງສຸພາບ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
39	ສາຍຝົນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ໂນນສະຫວ່າງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
40	ແກ້ວປັນຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ສະພັງໝໍ້	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
41	ຄໍາສາຍສຸລິໂບສັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ຄໍາສະຫວາດ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
42	ວຽງສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ໜອງບອນ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
43	ອິດສະເດີນສະຕາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ໜອງບອນ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
44	ພອນແກ້ວວິທະຍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ສົມບູນ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ສົມບູນ	ຈອມມະນີເໜືອ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				
45	ຈັນສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ສົມບູນ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ສົມບູນ	ໂພນເຄັງ	ໄຊເສດຖາ	ນະຄອນຫຼວງ				

ລ/ດ	ຊື່ໂຮງຮຽນ	ຫລັກສູດທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດເປີດສອນ	ລະດັບຂັ້ນທີ່ໄດ້ເປີດ ສອນຕົວຈິງ	ທີ່ຕັ້ງ			ປີໄດ້ຮັບ ອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ	ເລກທີໃບຕໍ່ ອະນຸຍາດ ປະຈຸບັນ	ຊື່ຜູ້ປະກອບການ	ໂທລະສັບ
					ບ້ານ	ເມືອງ	ແຂວງ				
1	ທິລາວິງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ	ລ້ຽງເດັກ	ທົ່ງສາງນາງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
2	ເພັດດວງໃຈ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ຂົວຫຼວງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
3	ທິບພະກອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
4	ແຖວຄໍາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ສະຫວ່າງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
5	ແປງມະນີວິງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ລ້ຽງເດັກ-ອະນຸບານ	ສີຫອມ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
6	ສະບາຍດີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໂພນຕ້ອງຈອມມະນີ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
7	ແສງຕາວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				

8	ດາລາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສີບຸນເຮືອງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
9	ວັນວິສາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສະຫວ່າງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
10	ຄຳມະນີໄຊ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ໜອງທາ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
11	ແສງພະຈັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ	ອະນຸບານ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
12	ສີສະຫວາດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
13	ອານຸສອນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ທ່າງຸມ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
14	ສິມວະລີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
15	ວົງຄຳສີ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂພນຕ້ອງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
16	ເສກກະສັດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂພນສະຫວ່າງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
17	ພານາລັກ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ	ໂພນຕ້ອງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
18	ມາລາສິນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
19	ນິຣະດາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ສີບຸນເຮືອງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
20	ສິນໄຊ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ສີບຸນເຮືອງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
21	ຫງຽນຢູ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ດົງປາແຫຼບ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
22	ປະຖຳມະວົງ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ໂພນຕ້ອງສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				
23	ຈອມຄຳ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມຕອນຕົ້ນ	ດອນແດງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ				

24	ສຸກສະຫວັດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ໜອງທາໃຕ້	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ			
25	ສິດທະຈິດ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ			
26	ແສງສະຫວັນ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ			
27	ລຽວໄຕ້	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ອະນຸບານ-ປະຖົມ- ມັດທະຍົມສົມບູນ	ດົງໝ້ຽງ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ			
28	ແກ້ວວັດທະນາ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ຕອນຕົ້ນ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ຕອນຕົ້ນ	ໜອງທາໃຕ້	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ			
29	ກ້າວໜ້າ	ຫຼັກສູດກະຊວງສຶກສາທິການ ແລະ ກິລາ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ສົມບູນ	ປະຖົມ-ມັດທະຍົມ ສົມບູນ	ສີສະຫວາດ	ຈັນທະບູລີ	ນະຄອນຫຼວງ			

ຊື່ເມືອງ	ຈ/ນ ໂຮງຮຽນ ທັງໝົດ	ປະເພດໂຮງຮຽນ				
		ລ້ຽງເດັກ	ອະນຸບານ	ປະຖົມ	ມັດທະຍົມຕົ້ນ	ມັດທະຍົມສົມບູນ
ສີສັດຕະນາກ	38	13	29	19	10	3
ສີໂຄດຕະບອງ	32	5	30	19	12	4
ໄຊທານີ	31	6	30	19	5	2
ຫາດຊາຍຟອງ	17	5	15	10	5	0
ນາຊາຍທອງ	14	5	10	4	2	1
ໄຊເສດຖາ	45	6	39	26	7	4
ຈັນທະບູລີ	29	5	26	18	11	5
<b>ລວມ</b>	<b>206</b>	<b>45</b>	<b>179</b>	<b>115</b>	<b>52</b>	<b>19</b>